

Subject: Disclosure regarding the amicable settlement and conclusion of legal proceedings between Voltamp Transformers Oman and Oman Export Credit Agency (Credit Oman).

Further to the previous disclosure published on the MSX Oman website on 2 October 2025, including the decision of the Seeb Court of Appeal to refer the commercial case file to the Investment and Commerce Court of Appeal, we wish to inform shareholders and stakeholders that, based on the mutual understanding and agreement of the Boards of Directors of both companies, an amicable settlement has been reached concerning the aforementioned court case.

The Boards of Directors of both company's agreed on a final settlement amount of OMR 268,500 (Two Hundred Sixty-Eight Thousand Five Hundred Omani Riyals) to fully resolve the claim, suspend, and terminate any further proceedings, and close the related case.

In accordance with the settlement terms, the Export Credit Agency of Oman (Credit Oman) has settled the agreed settlement amount of OMR 268,500, and the case has been formally closed through mutual agreement and amicable settlement between the parties.

الموضوع/ إفصاح بشأن انتهاء الدعوى القضائية المقامة من شركة فولتماب العمانية للمحولات ضد وكالة ضمان انتمان الصادرات العمانية (كريديت عمان) بالتسوية الودية بين الطرفين.

الحالا الى الإفصاح السابق المنشور على موقع بورصة مسقط بتاريخ 2 أكتوبر 2025. والمتضمن قرار محكمة الاستئناف بالسبب بإحالة ملف الدعوى التجارية إلى دائرة الاستئناف بمحكمة الاستثمار والتجارة. نود الإفصاح للمساهمين بأنه بناء على ما التقى إليه وجهات النظر وإرادة مجلس إدارة الشركتين نحو إيجاد حل بالتسوية الودية والتراضي للقضية المشار إليها. فقد توصل مجلس إدارة الشركتين إلى تسوية نهائية بمبلغ إجمالي قيمته (268,500 ر.ع) مائتان وثمانية وستون ألفا وخمسة ريال عماني للمطالبة وإيقاف أي إجراءات أخرى تتعلق بسيير التقاضي وإغلاق القضية.

وتنفيذاً لبند التسوية، فقد قامت وكالة ضمان انتمان الصادرات العمانية (كريديت عمان) بدفع مبلغ التسوية المتفق عليه وبالبالغ (268,500 ر.ع) (مائتان وثمانية وستون ألفا وخمسة ريال عماني)، وتم إغلاق ملف الدعوى بالتراضي والتسوية الودية بين الطرفين



محمد أجميل باشا
الرئيس التنفيذي

